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6.9.2022 v riešení
Oplotené ihrisko na Limbovej - požiadavka odstrániť železá, ktoré trčia zo zeme a 
očistiť chodník.

Požiadavka bola zaradená do harmonogramu a bude realizovaná v najbližšom možnom termíne vzhľadom na 
poveternostné podmienky.

6.9.2022 v riešení
Požiadavka odpratať popadané dreviny na Gaštanovej ul. a kríky zrezené pri 
Smrekovej - nie je to odpratané.

Zabezpečíme odstránenie.

6.9.2022 vyriešený
Pani D. - veľkosť kontajnerov na biodpad - treba menšie koše - sú skoro vždy 
prázdne. Podľa slov primátora zo stretnutia v júni 2022 sa mal prehodnotiť počet 
košov na bioodpad. V akom je to stave?

Nádoby na bio odpad - ich veľkosť je počítaná zo zákona podľa počtu obyvateľov pri danom stojisku. Obyvatelia by mali 
lepšie triediť a nedávať bioodpad do KO, čím by sme ako mesto mali aj lepšie % vytriedenosti.

6.9.2022 vyriešený Upozornenie na kosenie - firma kosí 2krát tie isté plochy. Kosenie bolo ukončené. V nasledujúcej sezóne na to bude dohliadnuté. 

6.9.2022 26.9.2022 vyriešený Požiadavka zmenšiť formát Radničných novín.

Formát Radničných novín mesta Žilina nie je možné v súlade s ponukou vo verejnom obstarávaní ID: 32447162  (zákazka 
bola vyhlásená 6.4.2022 a ukončená 18.4.2022) meniť, a to až do platnosti verejného obstarávania, ktoré je platné do 
konca roka 2022. Týmto podnetom sa budeme zaoberať pri príprave ďalšieho verejného obstarávania na tlač Radničných 
novín v ďalšom kalendárnom roku.

6.9.2022 vyriešený
Prečo mesto nevyužíva výzvy z Ministerstva životného prostredia na zelené strechy, 
výmenu betónových povrchov, fotovoltaiku pre školy a budov patriace mestu?

Mesto Žilina ako krajské mesto + Územie mestského rozvoja Žilina nie je oprávneným žiadateľom v uvedenej výzve. 
Mesto čerpá zdroje na zelené opatrenia v rámci iného operačného programu - IROP.

6.9.2022 v riešení
Zahrnuté výkopy po rozširovaní verejného osvetlenia vo vnútroblokoch Smreková a 
Jaseňová-Osiková neboli dobre zhutnené a prepadávajú sa pod úroveň terénu. 
Požiadavka o nápravu.

Uvedené v zápise o odovzdaní a prevzatí stavby. Vada, ktorú zhotoviteľ odstráni - dosype.

6.9.2022 v riešení
Hlina, ktorá zostala vo vnútrobloku Smreková po oprave kanalizácie (jeseň 2021) nie 
je stále odstránená (odboru životného prostredia to komunikujeme od apríla 2022).

Odstránenie bude zabezpečené pracovníkmi výroby a servisu. 

6.9.2022 v riešení

Na Javorovej ul. pri obvodovej ceste sú rozrastené tuje, ktoré už dlhé roky nik 
neorezal, ani nevyčistil. Miesto sa stalo sídlom pre bezdomovcov (fotografia v 
prílohe zápisnice). Problém nahlásila pani B. Prosíme zjednať nápravu - úpravu 
drevín.

Vykonáme obhliadku a tieto práce budú zadané zmluvnej spoločnosti zabezpečujúcej údržbu drevín. 

4.10.2022 vyriešený
Pripomienka od občianky, aby sa pokračovalo s vkladaním plastových vriec do 
kontajnerov na kuchynský bioodpad.

Vzhľadom k vysokým nákladom na túto službu sa vrecia budú vkladať do košov od apríla do konca septembra, v 
chladnejších mesiacoch a v zimnom období už nedochádza k takému prudkému rozkladu bio odpadu. 

4.10.2022 vyriešený
Pripomienka k prístreškom na zastávkach MHD: sú nvrhnuté tak, že sú v ich medzery 
a keď prší a fúka vietor, nechránia ľudí pred dažďom. Požiadavka, aby nové 
prístrešky boli také, ktoré slúžia účelu ochrany pred dažďom a vetrom.

Uvedené zaradíme do požiadavky na PD pri príprave nových projektov rekonštrukcií zastávok MHD

4.10.2022 v riešení
Otázka, či v rámci šetrenia elektrickou energiou bude v noci stlmovaná intenzita 
verejného osvetlenia.

Technické služby mesta Žilina - postúpime na posúdenie. 

4.10.2022 v riešení
Otázka, v akom stave je reklamácia ochranných sietí na novovybudovanom 
športovom areáli ZŠ Gaštanová. Siete sú značne poškodené.

Na ZŠ bola dodaná nová sieť, momentálne sa rieši jej zavesenie. V priebehu mesiaca november by sa mali technické 
nedostatky odstrániť.

4.10.2022 v riešení
Na Solinkách nastáva problém pri prechode zásobovacích áut k predajniam kvôli 
parkovaniu áut v križovatkách. Je požiadavk a vyznačiť zákaz státia (aj vodorovným 
dopravným značením) na rohoch nasledujúcich križovatiek ( v zápisnici foto).

Vodiči parkujúcich vozidiel musia pri parkovaní dodržiavať Zákon č. 8/2009. Realizácia možná v jarných mesiacoch, pri 
obnove VDZ, pri vhodných poveternostných podmienkach s odsúhlasením ODI.

8.11.2022 vyriešený
Pán V.B. z mestskej bytovky na Borovej ul. č. 43 upozornil, že správca bytov, 
spoločnosť Žilbyt nereaguje na požiadavky obyvateľov. Napr. namiesto vchodových 
dverí majú iba plech. Alebo, že správca bytov nie je ochotný vymeniť umývadlo.

Požiadavky nájomcov na výmenu zariadení bytu sa posudzujú individuálne podľa miery opotrebovania a doby funkčnosti. 
V zmysle šetrenia finančných prostriedkov môžu byť  zariaďovacie predmety opravené a nie podľa požiadavky hneď 
vymenené. Vzhľadom k častému rozbitiu sklenených výplní, správca prehodnotil dverovú výplň a osadil plechovú.

8.11.2022 v riešení
Pán V.B. tiež požaduje, aby sa na západnej strane bytovky vysadili stromy, ktoré by 
vytvárili tieň.

Výsadbu nových stromov navrhuje ÚHA v závislosti od priestorových možností. Tento podnet posunieme na ÚHA. 

8.11.2022 vyriešený
Pán M.P. sa pýtal, či mesto zabezpečuje čistenie parkovísk od napadaného lístia. 
Spomenul konkrétne Smrekovú 20, kde napadané lístie na parkovacích miestach 
hnije v kalužiach vody.

Čistenie PM od napadaného lístia zabezpečuje pre mesto Žilina zmluvný dodávateľ, počas jesenných mesiacov 
dochádzalo k pravidelnému čisteniu ulíc a parkovacích miest v závislosti od prirodzeného spádu lístia.



8.11.2022 v riešení
Pani M.H. opakovane upozorňuje na vyschnuté stromy, napr. vo vnútrobloku 
Javorová a požaduje ich odstránenie.

Tu treba spresniť o aké vyschnuté dreviny sa jedná, či o mladé výsadby, ktoré máme zdokumentované a budú sa riešiť, 
alebo či nejaké vzrastlé staré dreviny. Je potrebné to bližšie špecifikovať, aby sme vedeli na čo sa z jej podnetu máme 
zamerať. 

8.11.2022 v riešení

Pán P.M. vstup na Oravskú cestu z Centrálnej ulice (pri pivárni Drevená krava) 
smerom k súkromnej škole. Ráno - začiatok vyučovania, aj v popoludňajších  
hodinách je tam veľký pohyb žiakov, áut, rodičov s deťmi, pričom vjazd je rozbitý, 
cesta zúžená a nebezpečie úrazu, havárie veľmi veľké. Tento stav už pretrváva 
dlhodobejšie, a preto vás týmto chcem požiadať, aby ste sa zasadili o nápravu, t.j. 
min. o zaplátanie dier pri nábehu na Oravskú cestu.

Podnet budeme evidovať a v rámci bežnej letnej údržby miestnych komunikácii zaradíme do opravy minimálne 
vyspravenie nerovností a výltkov v okolí vjazdu.

6.12.2022 10.1.2023 Vyriešený
Bezpečnosť - málo policajtov, problémy hlavne pri herniach. Odporúčanie pre ľudí 
pri krádežiach, aby si dávali pozor a sledovali svoje okolie.

Mestská polícia dohliada nad verejným poriadkom na území celého mesta a súčasťou hliadkovej činnosti je aj 
monitorovanie miest s potenciálnym nebezpečenstvom výskytu incidentov a ďalších negatívnych spoločenských javov. 
Bezprostredné okolie herní patrí medzi takéto miesta.

6.12.2022 10.1.2023 vyriešený
Riešenie drogových dealerov. Drogová činnosť sa musí rozanalyzovať a riešiť so 
súčinnosťou so štátnou políciou.

Odhaľovanie trestnej činnosti patrí do pôsobnosti Policajného zboru. Na prevencií kriminality sa mestská polícia podieľa v 
medziach ustanovených zákonom.

6.12.2022 v riešení
Chodník na Borovej pri tom drevenom pódiu, keď naprší, tak sa tam nedá prejsť. 
Treba opraviť.

Posúdime po zimnom období v rámci prehliadok miestnych komunikácií a tvorbe plánu údržby a opráv v závislosti od 
financií v rozpočte. 

6.12.2022 v riešení Keď sa vychádza z parkoviska na Platanovej 30, treba umiestniť 2 zrkadlá.
Uvedenú situáciu preveríme v spolupráci s Okresným dopravným inšpektorárom v rámci pravidelných obhliadok na 
mieste tvaru, v prípade odsúhlasenia osadím dopravné zrkadlá.

6.12.2022 v riešení Výjazd z Platanovej, vysoké kríky treba to sledovať a strihať. Vykonáme obhliadku a tieto práce budú zadané zmluvnej spoločnosti zabezpečujúcej údržbu drevín. 
6.12.2022 vyriešený Riešenie zatápania podchodu na križovatke pri diaľnici do Bytčice. V správe Slovenskej správy ciest. 
6.12.2022 v riešení Orezy stromov pri fasádach. Vykonáme obhliadku a tieto práce budú zadané zmluvnej spoločnosti zabezpečujúcej údržbu drevín. 

10.1.2023 v riešení 
Pán M.Č. upozornil na chýbajúci chodník pre chodcov na Borovej ulici: keď sa 
vychádza z podchodu v paneláku na Borovej 37-38 a prechádza sa na Borovú 30-31. 
Požiadavka dobudovať chodník.

Potreba preverenia existujúceho stavu - presun na OSVPaŽP po ich stanovisku následne info o ďalších možnostiach. OD - 
je potrebné uskutočniť obhliadku v teréne a vyhodnotiť relevantnosť a riešenie.  Potreba financií na začatie investičnej 
akcie (príprava - projekt, povolenie a následná realizácia).

10.1.2023 v riešení 
Pán M.Č. požiadavka vytvoriť parkovacie miesta na Borovej ul., konkrétne za 
Borovou 31.

Potreba preverenia existujúceho stavu - presun na OSVPaŽP po ich stanovisku následne info o ďalších možnostiach. OD - 
je potrebné uskutočniť obhliadku v teréne a vyhodnotiť relevantnosť a riešenie.  Potreba financií na začatie investičnej 
akcie (príprava - projekt, povolenie a následná realizácia).

10.1.2023 vyriešený
Počas stretnutia bolo vznesených niekoľko otázok týkajúcich sa hrabania lístia:
- aký je harmonogram, koľkokrát ročne sa hrabe lístie?
- ako sa kontroluje hrabanie po jeho vykonaní? Kto konkrétne to robí?

Hrabanie lístia sa vykonáva v dvoch etápách, jesennej a jarnej. Harmonogram prác bol pravidelne zverejnovaný na 
 webovom sídle mesta. Výkony poskytovateľa v prvom stupni kontroluje zástupca poskytovateľa a zamestnanci OSVPaŽP. 

10.1.2023 vyriešený
Občanov tiež zaujíma, ako často sa čistia plochy pod kontajnermi na komunálny 
odpad.

Podľa finančných možností, 2x ročne pod kontajnermi, 2x mesačne sa čistia všetky stojiská ako také.

10.1.2023 v riešení
Občania tiež upozorňujú, že kontajnerov na plastový odpad je veľa (po zavedení 
zberu plastových fliaš sa objem plastového odpadu zredukoval) a chýbajú kontajnery 
na papier.

Problematiku riešime s Naturpackom a T+T. Kontajnery na papier zo skúseností nechýbajú - je to jednorázový problém na 
niektorom stojisku. Ale aj obyvatelia by mali najmä kartóny skladať a lepšie využívať objem ZN.

7.2.2023 v riešení 
Občan upozornil na kopy lístia nahrabané ešte v jeseni a neodvezené doteraz - 
Jaseňová 2.

Lístie, ktoré sa nestihlo z dôvodu nepriaznivého počasia pohrabať, bude pohrabané a odvezené počas vykonávania 
jarného hrabania v marci. 

7.2.2023 v riešení
Na ul. Jaseňová 2 sú viaceré nahnuté stromy, ktoré môžu ohrozovať odstavené autá 
a chodcov - požiadavka preveriť a prípadne odstrániť (foto v zápisnici).

Vykonáme ohliadku drevín, kde v prípade potreby vykonáme nápravné opatrenia.

7.2.2023 v riešení
Občan vyslovil viaceré nápady týkajúce sa zberu odpadu: vytvoriť uzamykateľné 
stojiská s prístupom len pre obyvateľov domu.

Uvedené riešenie poznáme, navrhujeme ho v rámci riešenia odpadového hospodárstva na sídliskách (spolu s 
polozapustenými), taktiež adresný čipový systém, ale ide o investičnú akciu, na ktorú je potrebné krytie v rozpočte na 
prípravu a realizáciu. 

7.2.2023 vyriešený
Občan navrhol namiesto zberu použitých olejov do kontajnerov uzavrieť dohodu s 
firmou, ktorá realizuje zber papiera, aby zároveň zbierala aj oleje.

Spoločnosť, ktorá zberá určitý druh odpadu musí mať na to povolenie. Mesto má uzatvorenú zmluvu s Trafinoil. Túto 
službu vykonávajú bezodplatne. 

7.2.2023 v riešení
Občan navrhol vyhradiť špeciálne kontajnery na zber detských plienok. Takéto 
kontajnery údajne existujú už v niektorých mestách na Slovensku.

Preveríme možnosť kontajnerov na detské plienky. 

7.2.2023 v riešení 
Občan sa opätovne pýta, kedy sa odstránia vyschnuté stromy vo vnútrobloku 
Javorová. Jedná sa o stromy z výsadby, ktorá sa uskutočnila roku 2021.

Odstránenie stromov je predmetom reklamácie, tieto budú odstránené a nahradené novými v mesiaci marec. 



7.2.2023 v riešení Občan sa pýta, či sa bude zvyšovať cena lístka na MHD.
Zvýšenie cestovného - zmena tarify, podlieha schváleniu Mestského zastupiteľstva. Na najbližšie zasadnutie 25.4.2023 
pripravujeme návrh na úpravu, zvýšenie cestovného. Po jeho schválení budeme v dostatočnom predstihu verejnosť 
informovať.

7.2.2023 vyriešený
Občania žiadajú vykonávať pravidelnú zimnú údržbu chodníkov (odhŕňanie a 
posypávanie) v čase, keď je to potrebné - keď sú chodníky zasnežené a šmykľavé.

Zimná údržba miestnych komunikácií sa vykonáva v zmysle schváleného Operačného plánu zimnej údržby.

7.3.2023 v riešení
Občan žiada odstrániť kríky pri výjazde z Dubovej ul. na Obvodovú. Kríky prekážujú 
výhľadu pri výjazde z Dubovej na hlavnú cestu.

Vykonáme obhliadku na mieste a v prípade potreby zadáme práce poskytovateľovi služby údržby krov. 

7.3.2023 vyriešený
Občan sa pýta, kedy sa budú inštalovať 2 zrkadlá na Platanovej 30 - bolo to v zápise z 
decembra 2022.

Obhliadka na mieste tvaru bola zrealizovaná, osadenie dopravných zrkadiel nie je nutné vzhľadom na rozhľadové pomery 
pri správnom parkovaní vozidiel a rovnako správnom zastavení vozidiel vychádzajúcich z parkoviska pred hranicou 
križovania ul. Platanova. Dopravné zrkadlo naviac nie je možné vhodne umiestniť vzhľadom na zeleň.

7.3.2023 vyriešený Občianka sa pýta, kedy sa začne jarné upratovanie aj na sídliskách.
postupne prebieha - aj vyhrabávanie a zber organických a anorganických nečistôt z trávnatých plôch, aj zametanie ciest a 
chodníkov

7.3.2023 vyriešený
Občianka upozorňuje na nelegálne skládky odpadkov za Zámočkom (zastávka 
Jaseňová) a pri ceste od Zámočku smerom ku krížu nad Solinkami. Žiada o 
odstránenie skládok.

Dňa 6.4.23 skládku vyčistia pracovníci Technických služieb mesta Žilina. Zadali sme a máme práce potvrdené. 

7.3.2023 v riešení
Občan požaduje spílenie spodných konárov smreka, ktorý mu zasahuje do okien. 
Jedná sa o Limbová 14 (fotografia v zápisnici). Ďalšia fotografia (v zápisnici) je 
príklad, ako by to mohlo vyzerať (Smreková).

Vykonáme obhliadku na mieste a v prípade potreby zadáme práce poskytovateľovi služby údržby drevín. 

7.3.2023 v riešení

Požiadavka občianky: Chcela by som Vás požiadať, keď sa bude riešiť úprava zelene 
mimo vegetačného obdobia, aby úprava bola vykonaná komplexne na celom 
sídlisku Solinky vo vnútroblokoch aj zo strany ulíc. Krásnym príkladom, ako by to 
malo vyzerať, je práve vnútroblok Smrekovej a Obvodovej ulice (možno aj iné, 
neviem). Všetky stromy by mali mať otvorený priestor od zeme (0,3-0,5 m ?) a 
konáre by nemali ležať na trávniku, chodníku (ide o najväčšie úložisko odpadov, 
prípadne pre niektorých verejné WC, niekedy nocľaháreň bezdomovcov, ...).

Tzv. vyvetvovanie niektorých stromov sa uskutočňuje indivuduálne podľa potreby a to po zvážení všetkých okolností. Je 
však potrebné rešpektovať prirodzený rast a habitus stromu pokiaľ netvorí prekážku napríklad na spevených plochách a 
komunikáciach, prípadne neohrozuje zdravie, žvot a majetok obyvateľov. 

7.3.2023 vyriešený

Pán P.K.: Chcel by som upriamiť pozornosť na Dubovú ulicu, zvlášť na jej zúženú časť 
kde zvyknú po oboch stranách parkovať autá (viď foto1). Na mieste bývalej 
reštaurácie WOKER, práve vznikajú potraviny ŽABKA. Celý týždeň do tejto predajne 
chodili zásobovacie autá - a to ešte len začnú chodiť a daným miestom prešli len tak-
tak, nehovoriac o tom že smetiarske auto pri širších autách tadeto niekedy ani 
neprejde a rovno sa otočí. Nebolo by možné aspoň trochu posunúť obrubník 
(foto2)? Každých pár cm by pomohlo a myslím, že s minimálnymi nákladmi.

Ul. Dubová je obojsmernou miestnou komunikáciou funkčnej skupiny C - obslužná, priemernej šírky 6 metrov. Z toho 
vyplýva že vozidlá parkujúce pozdĺž komunikácie (nie na parkoviskách) nedodržiavajú všeobecnú úpravu cestnej 
premávky o tom kde je možné zastaviť a stáť. Mali by byť preto riešené políciou. Rozširovanie komunikácie nie je kryté v 
rozpočte na bežnú údržbu komunikácií a nie je vhodné vzhľadom na zeleň.

7.3.2023 vyriešený

Pani K.J.: Dnes som išla s vnukom do lesoparku, málokedy idem autom, ale dnes to 
tak vyšlo. Parkovisko pre auta pred lesoparkom plne obsadené. Moja otázka: Pre 
koho sú tam urobené parkovacie miesta? Nemalo by sa to vzťahovať na 
návštevníkov lesoparku? Stačilo by zaviesť parkovacie hodiny. Napríklad 2-3 hodiny 
zdarma a potom platiť. A problém by bol vyriešený.

Parkovisko pri lesoparku je verejným priestranstvom, je riadne vyznačené zvislým dopravným značením. Má slúžiť pre 
potreby lesoparku. Na ten účel bolo vybudované. V danej oblasti nie je na verejných priestranstvách regulované 
spoplatnené parkovanie a Mesto Žilina neplánuje osadenie parkovacieho automatu.

4.4.2023 v riešení Občania žiadajú opraviť chodník pri potravinách Šedo - Smreková ulica.
Chodníky, ktoré majú asfaltový povrch sa opravujú celoplošne. Na takéto opravy je potrebné schválenie financií v MZ 
poslancami. Po vyčlenení financií sa môže chodník opraviť.

4.4.2023 v riešení
Občianka žiada vo vnútrobloku Platanová - Dubová umiestniť hrací prvok pre menšie 
deti  (3-6 rokov) - napr. šmýkačku.

Osadenie nového herného prvku sa realizuje cez investičné oddelenie. V prípade realizácie je nutné vyčleniť finančné 
prostriedky, nakoľko financie v rozpočte sú na údržbu existujúcich herných prvkov. 

4.4.2023 vyriešený
Občianka sa pýta, kedy sa budú odstraňovať kamienky po zimnej údržbe na 
sídliskách.

čistenie prebieha

4.4.2023 vyriešený
Občianka žiada vyrúbať smrek na ul. Borová 16 - pri vetre hrozí rozbitie okna. 
Žiadosť podala na MsÚ už 9.1.2023. Žiadateľka dostala písomnú odpoveď - nie je dôvod na výrub ani orez



5.5.2023 vyriešený

Pán P.R. nesúhlasí s odpoveďou mestského úradu, že na ul. Platanová 30 nie sú 
potrebné dopravné zrkadlá. Odporúča vykonať obhliadku z osobného auta, nie pešo. 
Z úrovne vodiča auta nie je taký rozhľad ako z úrovne chodca a preto sú zrkadlá 
potrebné.

Obhliadka bola vykonaná pri jazde s vozidlom. 

5.5.2023 bez status
Pán P.R. vyjadril obavu a nesúhlas so zavedením parkovacej politiky a spoplatnením 
parkovania na sídlisku. Podľa jeho názoru obyvateli abudú platiť, ale aj tak nebudú 
mať kde zaparkovať.

5.5.2023 bez status
Pán P.R. navrhuje začať s prípravou budovania parkovacej plochy v priestore medzi 
privádzačom a Obvodovou ul.

Nie je v kompetencii OSVPŽP, skôr investičné

5.5.2023 bez status

Pán M.F. sa pýta na riešenie podnetu z 4.10.2022 – problém pri prechode 
zásobovacích vozidiel k predajniam z dôvodu parkovania áut v križovatkách 
(konkrétne Borová a Platanová). V odpovedi z mesta bolo uvedené, že sa to bude 
riešiť v jarných mesiacoch pri obnove VDZ. V akom stave je riešenie?

5.5.2023 v riešení
Požiadavka umiestniť veľkokapacitný kontajner na bioodpad zo záhradiek na Solinky 
Juh. V tejto časti je kontajner potrebný podobne ako v iných nesídliskových 
mestských častiach. Sú tu záhradky v ktorých občania pestujú a starajú sa o zeleň.

danú záležitosť prerokujeme do ďalšieho zberu 

5.5.2023 vyriešený
Na ulici Gaštanová 42 je prepadnutý terén (trávnik) s priemerom asi 50 cm. Hrozí 
nebezpečenstvo úrazu chodcov, najmä detí.  

vyriešené

5.5.2023 v riešení

Pani M.H: Pred vchodom na Javorovej 10 smerom na východ po šikmom chodníku 
ostalo na pravej strane prázdne miesto po odstránení suchého stromu. 
Kompetentný človek, s ktorým som telefonovala mi sľúbil, že tam zasadia nový, no 
nič sa neudialo. Bolo by pekné to stromoradie doplniť.

lokalitu sme zaevidovali, pri ďalšej výsadbe stromov budeme uvožovať aj s predmetnou lokalitou

5.5.2023 vyriešené
Pani M.H: Požiadavka vytvoriť prechod pre chodcov z parkoviska Tesco do Lidla. Z 
môjho laického pohľadu to chce pár bielych pásov, bezproblémový zostup z 
chodníkov a zníženie rýchlosti pre auta.

Predpokladám že ul. Lenčova, nie je napojenie na existujúci chodník, Priechod pre chodcov je v dostatočnej pešej 
dostupnosti v križovaní s ul. Obvodová, ktorý je zabezpečený aj CSS. Nebudeme realizovať

6.6.2023 vyriešený

Prítomní občania mali veľa pripomienok a sťažností ku koseniu: Kosenie sa tretí rok 
za sebou robí neskoro, keď je už tráva po celých Solinkách vysoká. Kosenie je 
nekvalitné, tráva na niektorých miestach nepohrabaná,... Kto kontroluje firmu, ktorá 
kosí? Uskutočňuje sa kontrola kvality kosenia? Ako mesto zabezpečí, aby sa do 
budúcnosti kosilo v správnom čase a v požadovanej kvalite?

kosenie v mesiacoch máj a jún prebehlo v závislosti od počasia v termínoch stanovených zmluvou s dodávateľom služieb, 
kontrola prebiehala pravidelne aj počas kosby a pravidelne bol dodávateľ vyzývaný k správnemu výkonu. Nakoľko budúci 
rok bude starostlivosť o plochy zelene zabezpečovať mestská firma, predpokladá sa lepší výkon v kritických mesiacoch 
máj a jún. plus bude navýšenie kosieb z 5x na 8x za rok

6.6.2023 vyriešené
Pán V.B., ktorý sleduje vykonávanie zimnej údržby:  firma, ktorá údržbu vykonáva, ju 
nerealizuje dôsledne, niekedy ju prevádza iba naoko, z mesta to nikto nekontroluje, 
platíme za služby, ktoré sa neurobia... Zlepší sa kontrola zimnej údržby?

Kontrola zimnej údržby sa vykonáva jednak zo strany službu konajúceho dispečera a aj za účasti zamestancov mesta.

6.6.2023 Vyriešený Na Gaštanovej 20-40 sa pri smetných košoch vyskytujú potkany. vyriešené, deratizácia realizovaná 

6.6.2023 vyriešený
Otázka, prečo sa komunálny odpad vyváža až trikrát do týždňa, keď kontajnery sú 
poloprázdne. Stačil by jeden vývoz. Podnet sa týka napr. Borovej ulice.

jedná sa o hygienický aspekt

6.6.2023 v riešení
Prístrešky na zastávkach na Rajeckej ulici – opakovaná a dlhodobá požiadavka 
opraviť ich. Stačí aj plech, len aby na čakajúcich nefúkalo a nepršalo.

aktuálne prebieha rekonštrukcia prístreškov na Rajeckej ceste.

6.6.2023 vyriešené
Keď bude občan parkovať vo vlastnej garáži a nebude platiť rezidentský poplatok - 
ako bude riešená situácia, keď bude musieť na 15-20 minút zaparkovať pred 
vchodom paneláku, aby niečo naložil/vyložil?

Naloženie a vyloženie vozidla rieši zákon o cestnej premávke č. 8/2009 a príslušné dopravné značnie na základe vyhlášky 
30/2020.V prípade že ide o parkovanie na parkovisku v regulovanej zóne parkovania je nutné si zaplatiť parkovné.

6.6.2023 vyriešené

Situácia, keď občan parkuje v garáži, ktorá je v paneláku a pred výjazdom z takejto 
garáže je parkovacie miesto, ale sa nedá využiť, pretože by sa zablokoval výjazd. 
Nemal by daný občan, ktorý využíva garáž, platiť aj poplatok za rezidentské 
parkovanie? Pretože parkovacie miesto pred jeho garážou sa nedá použiť.

Platia nariadenia zákona o cestnej premávke č. 8/2009.



6.6.2023 bez status
Pán P.R. po preštudovaní analýzy obsadenosti parkovacích miest na Solinkách 
(materiál z MZ) tvrdí, že vylúčením firemných vozidiel z parkovania na sídlisku by sa 
vyriešil problém s parkovaním a nie je nutné spoplatnenie.

6.6.2023 bez status
Otázka/požiadavka, či by mesto vedelo kompenzovať náklady na starostlivosť o 
predzáhradky a zeleň vo vnútrobloku. Napr. benzín do kosačky a podobne.

6.6.2023 v riešení M.S.: Požiadavka umiestniť lavičky – Smreková 23-25
K vhodnému umiestneniu lavičiek v meste Žilina sa vyjadruje ÚHA (Útvar hlavného architekta). V prípade, ak budú na 
sklade lavičky a ÚHA osadenie laviček schválí, tak prebehne osadenie.

6.6.2023 v riešení

P.N: Viete doriešiť neúnosnú situáciu v polohe stanoviska triedeného komunálneho 
odpadu Solinky - Juh? Stačilo by miesto, kde sú kontajnery vydláždiť (medzi 
chodníkom a cestou) a pridať po jednej nádobe na plasty a papier, nakoľko sú pred 
odvozom vždy preplnené a spôsobujú smetisko okolo stanoviska. Vydláždením 
stanoviska bude možná lepšia údržba počas prevádzky i pri vývozoch. Ďakujem aj v 
mene občanov zóny.

lepšie špecifikovať umiestnenia nádob 


